
Notat til årsmøte Røa Vel 2023 

Vedlagt Valgkomiteens innstilling til styre inkludert varamedlemmer for perioden 2023/2024. 
Sittende styreleder Anne Bjørneby Vik søker avlasting i styrelederjobben som hun har skjøttet siden 
2014. Anne har levert et engasjement i jobben uten sidestykke. Vi nevner spesielt Annes innsats 
ifm. Røa tunellen og utbyggingen av Røa sentrum. 
Det er ingen enkel oppgave å finne personer som føler seg kallet til å ta over og kjøre velet videre i 
kanskje nye spor. 
Vi i Valgkomiteen har ikke klart å finne den rette etterfølger til Anne og foreslår derfor at velet 
kjøres videre som et kollegium hvor to eller flere av styrets medlemmer i samarbeide med 
velsekretæren Marius Graff. 
Anne føres opp som styreleder med en varighet på maks ett år. I denne perioden vil Anne fokusere 
på oppbygging av nevnte kollegium. Våre vedtekter tillater at Anne trekker seg ut av rollen som 
styreleder i løpet av inneværende periode. 

Valgkomiteen Røa Vel,  9. april 2023 
Bjørg T Sandvei og Jan T Herstad
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